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Ondenruerp Wifi in de binnenstad

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Binnenstad

Portefeuillehouder C. Lok

Er vinden de laatste tijd veel positieve ontwikkelingen plaats in en rondom de binnenstad, waarbij
steeds grotere stappen worden gezet in beleving en gastvrijheid voor bezoekers. Een gastvrije
binnenstad betekent in deze tijd volgens de Roosendaalse Lijst ook dat er gratis wifi moet zijn.
Ondanks dat er verschillende keren over is gesproken, is dit nog niet gerealiseerd. De wethouder gaf
hierbij destijds aan dat de ontwikkelingen rondom 4G snel gaan en dit wellicht een beter alternatief
is voor wifi. Volgens de Roosendaalse Lijst is dit geen goed alternatief aangezien 4G onderdeel
uitmaakt van een data-abonnement en dus niet gratis is. Veel mensen en vooral jongeren zijn
digitaal dus nog steeds afhankelijk van gratis wifi. Het aspect geld kan ook aan de kant van de
gemeente een rol van betekenis spelen. Op dit punt is er recent door het Europees Parlement
ingestemd met een voorstel rondom wifi-hotspots. Europese gemeenten kunnen nu namelijk bij de
Europese Commissie aankloppen om wífi-hotspots ¡n hun gemeente op te zetten. Van de 120
miljoen subsidie is er voor zesduizend tot achtdu¡zend gemeenten ruimte om met deze subsidie wifi
gratis aan te bieden. Door middel van een voucher kan er subsidie aangevraagd worden. Zie voor
meer informatie: http://www.binnenlandsbestuur.nl/digitaal/nieuws/europa-akkoord-over-wifi-
apparatu ur-gemeenten.9564992. lynkx

We hebben over deze ontwikkelingen de volgende vragen:

L. Bent u net als de Roosendaalse Lijst van mening dat in een moderne binnenstad gratis
¡nternet voor bezoekers een belangrijke bijdrage levert aan de gastvrijheid? Graag een
toelichting.

2. Wat is de huidige stand van zaken rondom smart retail en in het bijzonder het digitaal
aantrekkelijk maken van de binnenstad voor bezoekers?

3. Blijft u van mening dat 4G een gelijkwaardig alternatief voor wifi is, ondanks dat dit niet
gratis is? Zo ja, kunt u aangeven waarom u dat vindt en zo nee, bent u voornemens gratis
wifi aan te bieden aan bezoekers van de binnenstad?

4. Bent u op de hoogte van de geschetste Europese subsidiemogelijkheden om als gemeente
gratis wifi aan te kunnen bieden? Zo ja, kunt u aangeven of u gebruik gaat maken van deze
subsidie, zo nee, bent u bereid de mogelijkheden te onderzoeken met de intentie gebruik te
maken van deze subsidie?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst.

René van Broekhoven en Eric de Regt



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Ad 1:
Gratis internet voor bezoekers is op zich geen maatgevend en onderscheidend onderdeel van een
moderne binnenstad. (zie ook vraag 3).
Een goede infrastructuur om de klant op altertei manieren te koppeten aan het aanbod
(evenementen en locaties) is daarentegen we[ een onderscheidend onderdeel voor een gastvrije,
moderne binnenstad. Wifi kan deze infrastructuur zijn.

Ad2:
Roosendaal staat aan de vooravond om toonaangevend te zijn op het gebied van SÀ4ART retail in
Nederland. Er wordt gewerkt aan een systeem van Wifi, in combinatie met optimate service in
parkeren en een loyaliteitsstrategie. De mogetijkheden en belangstelting worden besproken met
ondernemers en vastgoed of en hoe we hier gezamentijk invulling aan kunnen geven, ook in
investering en inrichting instrumenten.

Ad 3:
4 G biedt niet dezetfde mogetijkheden ats Wifi, het is bijvoorbeeld niet geschikt om een goede
infrastructuur voor interactie met de ktant te genereren. 4G is op dit moment wel goedkoper dan
Wifi en de infrastructuur, inctusief onderhoud en doorontwikketing tigt bij partijen die hier een
sluitende businesscase voor hebben. Aanbieders van 4G ontwikkelen naar 5G en gezien de Europese
richttijnen is ook voor buitentandse gasten geen drempel meer om in eigen bundel te werken.
Daarmee is 4G een veel laagdrempetiger en goedkopere oplossing voor toegang tot internet.

Ad 4:
ja, daar zijn we van op de hoogte. Dit is ons streven om zoveel mogetijk co-financiering te vinden
Het tempo (beschikbaar in 2019) is echter [aag, gezien de ambitie van Roosendaal. lndien de
voorwaarden voor de regeling beperkend werken voor de ambitie van Roosendaat, dan moeten wij
ons opnieuw beraden.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.
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Coördinerend wethouder Binnenstad
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